

Title (en)
COSMETIC-PRODUCT APPLICATOR TIP, ASSOCIATED APPLICATOR AND APPLICATOR UNIT

Title (de)
APPLIKATORTRICHTER FÜR KOSMETIKPRODUKT, ENTSPRECHENDER APPLIKATOR UND ENTSPRECHENDE APPLIKATORANORDNUNG

Title (fr)
EMBOUT APPLICATEUR POUR PRODUIT COSMÉTIQUE, APPLICATEUR ET ENSEMBLE APPLICATEUR ASSOCIÉS

Publication
EP 3420844 A1 20190102 (FR)

Application
EP 18172208 A 20180514

Priority
FR 1756223 A 20170630

Abstract (en)
[origin: US2019000212A1] A cosmetic product applicator tip includes an attachment part suitable for being assembled with a support rod and an application part of the product extending along a main direction. The attachment part includes a support finger external to the support rod, the application part being attached to the support finger so as to encompass most of the support finger. The application part is configured to switch from an idle position wherein the support finger and the proximal end of the application part are free from any contact to a use position, wherein the support finger and/or the application part yield such that the proximal end of the application part is at the point of coming, or comes, into contact with the support finger and/or the support rod.

Abstract (fr)
L'invention concerne un embout applicateur (10) pour produit cosmétique comportant une partie de fixation (11) apte à être assemblée dans une tige support (40) et une partie d'application (20) dudit produit s'étendant suivant une direction principale X la partie de fixation (11) comprend un doigt support (15) externe à la tige support (40), la partie d'application (20) étant fixée au doigt support (15) de manière à envelopper la majeure partie du doigt support (15), la partie d'application (20) étant configurée pour passer d'une position de repos dans laquelle le doigt support (15) et l'extrémité proximale (13) de la partie d'application (20) sont libres de tout contact vers une position d'utilisation, dans laquelle le doigt support (15) et/ou la partie d'application (20) ploient de manière à ce que l'extrémité proximale (13) de la partie d'application (20) soit au point d'entrer, ou entre en contact avec le doigt support (15) et/ou la tige support (40).

IPC 8 full level
A45D 34/04 (2006.01); **A45D 40/26** (2006.01)

CPC (source: BR CN EP US)
A45D 34/04 (2013.01 - CN); **A45D 34/043** (2013.01 - BR US); **A45D 34/045** (2013.01 - BR EP US); **A45D 34/046** (2013.01 - BR US); **A45D 40/26** (2013.01 - CN); **A45D 40/265** (2013.01 - BR EP US); **A45D 2200/10** (2013.01 - CN); **A45D 2200/1018** (2013.01 - BR EP US); **A45D 2200/1045** (2013.01 - CN)

Citation (search report)
[X] EP 1440629 A1 20040728 - OREAL [FR]

Designated contracting state (EPC)
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)
BA ME

DOCDB simple family (publication)
EP 3420844 A1 20190102; **EP 3420844 B1 20220413**; BR 102018013217 A2 20190312; BR 102018013217 A8 20221220; CN 109198848 A 20190115; CN 109198848 B 20221223; FR 3068223 A1 20190104; FR 3068223 B1 20210625; US 10881183 B2 20210105; US 2019000212 A1 20190103

DOCDB simple family (application)
EP 18172208 A 20180514; BR 102018013217 A 20180627; CN 201810601984 A 20180612; FR 1756223 A 20170630; US 201816026013 A 20180702